
                          ЧОРТКІВСЬКА МІСЬКА РАДА                           

 

                                                   ПРОТОКОЛ   

 

засідання комісії з  питань розвитку інфраструктури громади та комунального 

господарства   

                                                                             від  02 лютого 2023 року                                    

                                                                                          Початок роботи комісії: 16-00 год. 

                                                                                           

 Присутні члени комісії: 

1. Гевко Петро Іванович  – голова комісії 

2. Будинкевич Сергій Миколайович 

3. Наконечний Володимир Іванович 

 

 Відсутні: 

1.Гевко Євстахій Володимирович 

           2.Федорейко Віталій Анатолійович 

 

Запрошені:  

Заступниця міського голови Войцеховська Н.М., 

секретар міської ради Дзиндра Я.П. 

 

Голова комісії Гевко Петро Іванович ознайомив присутніх з порядком денним 

   Запропонувала прийняти порядок денний в цілому. 

Голосували: за - 3, проти - 0, утримались – 0. 

 

Порядок денний 

 засідання комісії з   питань розвитку інфраструктури громади та комунального 

господарств 

 

 

1.Про роботу комунального підприємства  Чортківський комбінат комунальних підприємств  

в 2022 році.   

2.Про роботу  Чортківського виробничого управління водопровідно каналізаційного 

господарства  в  2022 році. 

3.Про роботу   комунального підприємства «Чортків дім» в 2022 році. 

4.Про затвердження фінансових планів комунальних підприємств «Благоустрій», 

«Міськсвітло», «Парковий культурно-спортивний комплекс», «Ритуальна служба», «Чортків 

Дім», «Чортківське виробниче управління водопровідно-каналізаційного господарства», 

«Чортківський комбінат комунальних підприємств» Чортківської міської ради на 2023 рік. 

5.Про внесення змін до рішення міської ради від 02.12.2021 року №789 «Про затвердження 

цільової Програми збільшення статутного капіталу КП «Міськсвітло» Чортківської міської 

ради на 2022-2023 роки». 

6. Про хід виконання  в 2022році  Програми підтримки та стимулювання створення 

ефективних об’єднань співвласників  багатоквартирних будинків  Чортківської міської 

територіальної громади  на 2021- 2023роки. 

7. Про хід виконання  в 2022році  Програми поводження з твердими побутовими відходами 

на території Чортківської міської територіальної громади на  2021-2023роки. 

8.Про затвердження Плану роботи Чортківської міської ради на І півріччя 2023року. 

 

 



1.Про роботу комунального підприємства  Чортківський комбінат комунальних підприємств  

в 2022 році.  

СЛУХАЛИ: в.о директора Романа Запотічного, який детально ознайомив депутатів з 

роботою підприємства  в 2022році. 

ВИСТУПИЛИ : Наконечний В.І., Будинкевич С.М. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома, рекомендовано  проект рішення винести на 

розгляд сесії. 

 

2.Про роботу  Чортківського виробничого управління водопровідно каналізаційного 

господарства  в  2022 році. 

 СЛУХАЛИ: Начальника підприємства Віктора Гордієнка, який проінформував присутніх  

про роботу підприємства. 

ВИСТУПИЛИ : Наконечний В.І., Будинкевич С.М.,Гевко П.І. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома, рекомендовано  проект рішення винести на 

розгляд сесії. 

 

3. Про роботу   комунального підприємства «Чортків дім» в 2022 році. 

СЛУХАЛИ: начальницю КП “Чортків дім” Олійник Л.В.,яка ознайомив з роботою 

підприємства в 2022році. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати та рекомендовано   винести на розгляд сесії 

 

4.Про затвердження фінансових планів комунальних підприємств «Благоустрій», 

«Міськсвітло», «Парковий культурно-спортивний комплекс», «Ритуальна служба», «Чортків 

Дім», «Чортківське виробниче управління водопровідно-каналізаційного господарства», 

«Чортківський комбінат комунальних підприємств» Чортківської міської ради на 2023 рік. 

 СЛУХАЛИ: головного бухгалтера КП Благоустрій Лазарук О.В. Головного бухгалткра КП 

“Парковий культкрно-спортивний комплекм” Коваль Г.М. Головного бухгалтера КП 

“Ритуальна служба” Гарник Н.Й. Головного бухгалтера КП “Чортків Дім” Дубик Н.М. 

головного бухгалтера КП Чортківське виробниче управління водопровідно-каналізаційного 

господарства Махній Г.Я. Головного бухгалтера КП Чортківський комбінат комунальних 

підприємств Лисак О.Є. 

 ВИСТУПИЛИ : Наконечний В.І, Гевко П.І., Дзиндра Я. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати та рекомендовано   винести на розгляд сесії 

 

5.Про внесення змін до рішення міської ради від 02.12.2021 року №789 «Про затвердження 

цільової Програми збільшення статутного капіталу КП «Міськсвітло» Чортківської міської 

ради на 2022-2023 роки». 

СЛУХАЛИ: в.о начальника управління ЖКГ Ірина Мацевко, яка ознайомила з проектом 

рішення. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати та рекомендовано  винести на розгляд сесії. 

 

6.Про хід виконання  в 2022році  Програми підтримки та стимулювання створення ефективних 

об’єднань співвласників  багатоквартирних будинків  Чортківської міської територіальної 

громади  на 2021- 2023роки. 

СЛУХАЛИ : в.о начальника управління ЖКГ Ірина Мацевко, яка ознайомила з 

проектом рішення. 



За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати та рекомендовано  винести на розгляд сесії. 
 
7.. Про хід виконання  в 2022році  Програми поводження з твердими побутовими відходами 
на території Чортківської міської територіальної громади на  2021-2023роки. 

СЛУХАЛИ: в.о начальника управління ЖКГ Ірина Мацевко , яка ознайомила з 

проектом рішення. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати та рекомендовано  винести на розгляд сесії. 

 

8.Про затвердження Плану роботи Чортківської міської ради на І півріччя 2023року. 

СЛУХАЛИ : секретаря міської ради Дзиндру Я.П.,який ознайомив з планом роботи і 

запропонував надати пропозиції до плану. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати та рекомендовано   винести на розгляд сесії 

 

 

 

Голова комісії                    /підпис/                                  Петро Гевко 

 

 

   

 

 

 

 

 

 


